





借 INFORMATION STATION

Information Station-Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~"You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

借問站 友善服務真正讚

「借問一下‧哪裡有好吃的?」、「借問一下‧這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題‧來到借問站輕鬆的「借問一下……」‧就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務·協助自由行旅客解決疑 難雜症·交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」·讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口·您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌·借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外·並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (1) 0800-011765

人生地不熟•一問解千愁

New Information Stations-Enjoy friendly experiences



天晴晴天複合式餐飲

周邊地區旅遊諮詢服務



野柳遊客中心新北市萬里區港東路167-1號02-24922016金山遊客中心新北市金山區礦港路171-2號02-24988980白沙灣遊客中心新北市石門區德茂里下員坑33-6號02-86355100三芝遊客中心新北市三芝區埔坪里埔頭坑164-2號02-86355143觀音山遊客中心新北市五股區凌雲路三段130號02-22928888

Taipei City,New Taipei City,Keelung i-center Travel Service System

Keelung Visitor Information Center	No. 5-1, Gangxi Street, Ren'ai District, Keelung City	02-24287664
Fulong Visitor Center	No.36, Xinglong St., Fulong Village, Gongliao Dist., New Taipei City	02-24991210
Yehliu Visitor Center	No.167-1, Gangdong Rd., Wanli Dist., New Taipei City	02-24922016
Jinshan Visitor Center (Yehliu Service Station)	No.171-2, Huanggang Rd., Jinshan Dist., New Taipei City	02-24988980
Baisha Bay Visitor Center	No.33-6, Xiayuankeng , Demao Village, Shimen Dist., New Taipei City	02-86355100
Sanzhi Visitor Center	No.164-2, Putoukeng, Pupin Village, Sanjhih Dist., New Taipei City	02-86355143
Guanyinshan Visitor Center (Guanyinshan Service Station)	No.130, Sec. 3, Lingyun Rd., Wugu Dist., New Taipei City	02-22928888

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (() 0800-011765



借問站資訊



天晴晴天複合式餐飲

「天晴」是兩季過後終於放晴的喜悅。 「晴天」是放晴之後的延續的幸福感。 將兩個名稱結合後,就成為「天晴晴天」! 天晴晴天為世紀糕點旗下唯一餐飲店, 並鄰近「大沙灣歷史文化園區」,在這除了可享送放鬆時刻 、還可感受歷史文化氛圍。

Sky Clear Clear Sky

"Sky Clear" is the joy of seeing the sun after the rains.
"Clear Sky" is the happiness of blue skies.
The two are combined to become "Sky Clear, Clear Sky."
Sky Clear, Clear Sky, near "Greater Shawan History and Culture Park," is the only restaurant operated by Century Bakery. Its unique space allows you to relax and immerse yourself in local history and culture.



台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.







台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus-In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.









天晴晴天複合式餐飲

址:基隆市中正區中正路236號1樓 話: 02-24625667

營業時間: 週一、週三-週日 09:00-17:00

(调一公休)

站:www.facebook.com/天晴晴天複合美食

-100076564743680

「天晴晴天」除供應西式早、午餐點,還可在此採購及 享用「世紀糕點」的蛋糕及甜點、舒適恬靜的環境、非 常適合三五好友在此閒聊談心,並可接受包場舉辦講座 會議等活動,是一處複合式餐廳。

Sky Clear Clear Sky

Address: 1F, No. 236, Zhongzheng Rd., Zhong

zheng Dist., Keelung City 202, Taiwan (R.O.C.)

Phone: 02-24625667

Hours: Mon \ Wed-Sun 09:00-17:00

Website: www.facebook.com/天晴晴天複合美食

-100076564743680

"Sky Clear, Clear Sky" serves western-style breakfast and lunch menus. Cakes and desserts by "Century Bakery" can also be purchased and enjoyed here. The tranquil setting is perfect for small gatherings. The space can also be rented for seminars and conferences.

Food / Accommodation / Places to go

1 大沙灣歷史文化園區 💿

Greater Shawan History and Culture Park

基隆市中正區中正路111號 No. 111, Zhongzheng Road, Zhongzheng District, Keelung City

是目前臺灣少數現存經歷鴉片戰爭、清法戰爭的歷史遺跡 現場,由三個文化資產點組成:大沙灣石圍遺構、基隆要 塞司令官邸、基隆要塞司令部校官眷舍,見證著基隆文化 歷史的發展軌跡。

The historical park is one of the few surviving reminders of the Opium War and Sino-French War in Taiwan. The park is made up of three heritage sites: the Remains of Dashawan Stonewall, Keelung Fortress Headquarters Officer's House, and Keelung Fortress Commander's Official Residence. These serve as a testament to the cultural history of Keelung.

🙎 大沙灣石圍遺構 💿

The Remains of Dashawan Stonewall

基隆市中正區中正路111號 No. 111, Zhongzheng Road, Zhongzheng District, Keelung City

現存有清法戰爭為防禦所建設之土圍、土壘。

Defensive earthen embankments and bastions built during the Sino-French can still be seen today

基隆要塞司令官邸 💿 🔀

Keelung Fortress Commander's Official Residence

基隆市中正區中正路230號

No. 230, Zhongzheng Rd., Zhongzheng Dist., Keelung City

休 週一 MON、週二TUE

建於1931年、原為日治時代「流水巴士社」社長流水偉助之 住家。1945年日軍戰敗,國民政府接管後將此建築做為要塞

The house was built in 1931 as the residence of Ryushui Weisuke, the president of the "Ryushui Bus Society." The weistand, the president of the Nationalist Government after Japan's defeat in 1945 and used as the residence of the fortress commander.

基隆要塞司令部校官眷舍 💿

Keelung Fortress Headquarters' Officer's House

基隆市中正區中正路111號 No. 111, Zhongzheng Road, Zhongzheng District, Keelung City

1920至1930年代日治期間,隨著基隆要塞司令部之設置。 是目前少數僅存之日式宿舍,為基隆市定古蹟。

Constructed during the Japanese period between the 1920s and 1930s to support the Keelung Fortress Headquarters. The city-designated historical building is one of the few examples of Japanese-style dormitories that survive today



5 B'IN LIVE SPACE-KEELUNG

基隆市中正區中正路103號 No. 103, Zhongzheng Road, Zhongzheng District,

休 週一 MON

由必應創造以豐富的營運經驗,結合傳統古蹟與藝術文創。 所打造的融合音樂、生活、文創的多功能園區,是沙灣歷史 文化園區新地標、也是屬於愛好音樂者的音樂場域

A multi-purpose park drawing upon B'in Live's extensive management experience to fuse music, lifestyle, and creativity with historical buildings, arts and culture. This is Shawan History and Culture Park's newest attraction and a purpose-built venue for music-lovers.

7 旭丘指揮所 💿

Asahi Hill Command Post

♀ 基隆市中正區正榮街101號 No.101, Zhengrong St., Zhongzheng Dist., Keelung City

● 週二TUE-週日SUN 11:00-17:00

休 週一 MON

建於1930年代,位於旭丘山上,日治時期是北部地區重砲 兵部隊指揮單位,甚具時代歷史意義,同時列為台灣八景之 一,以「旭丘晴嵐」、「旭崗日出」聞名

A Japanese command post for heavy artillery units in the north was built on Asahi Hill during the 1930s. The area was famed for the "Breeze on Asahi Hill" and the "Asahi Hill Sunrise", both one of the Eight Sights of Taiwan at

🧐 手工炭烤吉古拉 😵

Grilled Chikuwa

基隆市中正區正濱路27號 No.27, Zhengbin Rd., Zhongzheng Dist., Keelung City

(a) 0910-251920 (b) 07:00-11:00

体 週一,週二 MON,TUE

10 阿根納造船廠遺址 💿 Agenna Shipyard Ruins

♀ 基隆市中正區正濱路116巷75號 No.75, Ln. 116, Zhengbin Rd., Zhongzheng Dist., Keelung City

11 基隆原住民文化會館 🤗 🖸 🕄

Keelung City Indigenous Cultural Hall

♀ 基隆市中正區正濱路116巷75號 No.75, Ln. 116, Zhengbin Rd., Zhongzheng Dist., Keelung City

12 正濱漁港色彩屋 🗿

Zhengbin Fishing Harbor Colorful Houses

♀ 基隆市中正區中正路與正濱路交接處 The intersection of Zhongzheng Road and Zhengbin Road, Zhongzheng District, Keelung City

6 基隆市中正室内兒童樂園 🗿

Keelung City Chung-Cheng Indoor Children's Amusement Park

♀ 基隆市中正區中正路236號7樓 7F, No. 236, Zhongzheng Road, Zhongzheng District,

□ 02-2462 7752 ① 週三WED-週五FRI 10:00-18:00 休 週一、週二、週三 MON、TUE、 WED

休 週一、週二 TUE、MON

完全免費的室内兒童樂園,燈塔旋轉滑梯、海洋系球池、巨 大砲彈台、木粒沙坑區..等,是一處專屬孩童的樂園 A free indoor children's amusement park that features a lighthouse-themed spiral slide, ocean-themed ball pool, a giant cannon battery, and pellet sand pit.

8 找到幸福咖啡店 💖 🔾

Eureka café-love & happiness

♀ 基隆市中正區中正路559號 No. 559, Zhongzheng Rd., Zhongzheng Dist., Keelung City

国) 02-24635660 (平日(Weekday) 12:00-19:00 假日(Holiday) 10:00-18:00